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خبـر اعلام زمان بازدید از اماکن فرهنگی و تاریخی فارس در ماه جاری
و  گردشگری  میراث فرهنگی،  کل  اداره  فرهنگی  امور  سرپرست 
اماکن فرهنگی و  از  بازدید  از اعلام ساعت  استان فارس  صنایع دستی 

تاریخی استان فارس، در بهمن ماه 99 خبر داد.
کل  اداره  روابط  عمومی  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
غرابی  پیام  فارس،  استان  صنایع دستی  و  گردشگری  میراث فرهنگی، 
اظهار کرد: بازدید از اماکن فرهنگی و تاریخی تحت پوشش این اداره 
کل تحت ضوابط ستاد ملی کرونا خواهد بود. او افزود: زمان بازدید از 
مجموعه های فرهنگی و تاریخی حافظیه، سعدیه و ارگ کریم خانی از 

ساعت 8 صبح الی 19:30 است. غرابی ادامه داد: اماکن تاریخی حمام 
از ساعت 8  تاریخی هفت تنان  وکیل، موزه پارس و موزه سنگ های 
بهداشتی پذیرای علاقه مندان  با رعایت شیوه نامه های  تا ساعت 17:30 
است. سرپرست امور فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
پاسارگاد،  جهانی  مجموعه های  کرد:  اضافه  فارس  استان  صنایع دستی 
تنگ  و  بیشاپور  موزه  بیشاپور،  فیروزآباد،  آتشکده  جمشید،  تخت 
از:  رجب  نقش  و  رستم  نقش  باستانی  مجموعه های  کازرون،  چوگان 

7:30 صبح تا 17 به صورت یکسره باز است.

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد:

 افزایش آمار بستری مبتلایان
  به کروناویروس در بیمارستان های 
 مناطق جنوبی و گرمسیری فارس 

طی روزهای گذشته

 معاون عمرانی استاندار فارس اعلام کرد؛

معاون عمرانی استاندار فارس اعلام کرد: بر اساس مصوبه هیئت وزیران، 
آب بهای مشترکانی که مصرف آنها مطابق الگوی تعیین شده باشد، با 

تخفیف 100 درصد محاسبه خواهد شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری فارس، 
 100 تخفیف  فرآیند  کار  به  آغاز  از  پس  کرد:  اظهار  رضایی  محمود 
درصدی هزینه برق به مشترکان کم مصرف، دولت دوازدهم نسبت به 
ادامه این فرآیند به وسیله رایگان کردن هزینه آب مشترکان کم مصرف 
اقدام کرد. در این راستا هیئت وزیران جزئیات طرح رایگان کردن هزینه 

آب مشترکان کم مصرف را نیز اعلام کرد.
معاون عمرانی استاندار فارس تصریح کرد: مطابق این مصوبه و با هدف 
به  خانگی،  مصرف  کم  مشترکان  تشویق  و  آب  مصرف  بهینه سازی 
وزارت نیرو اجازه داده می شود صورت حساب آب و فاضلاب مشترکان 
با مصرف تا یک سوم الگوی تعیین شده قانون توسعه و بهینه سازی آب 
شرب شهری و روستایی در کشور را با تخفیف 100 درصد محاسبه کنند.
رضایی خاطرنشان کرد: این تخفیف صرفاً سکونتگاه های دایمی در حال 
بهره برداری شهری و روستایی را شامل شده و واحدهای خالی از سکنه 
مشمول  را  باغ های  خانه  و  ویلاها  باغ  نظیر  دائم  غیر  سکونتگاه های  و 

نخواهد شد.
ماه   ۶ الگوی مصرف،  از  بیش  ماهیانه  با مصرف  وی گفت: مشترکان 
به اصلاح رفتار مصرفی و کاهش مصرف آب  تا نسبت  فرصت دارند 

اقدام کنند. به گفته معاون عمرانی استانداری فارس در پایان این دوره، 
بهای آب آن دسته از مشترکینی که مصرف آنان بیش از الگوی تعیین 
افزایش  اقتصاد  شورای  تصویب  و  نیرو  وزارت  پیشنهاد  به  باشد،  شده 

خواهد یافت
رضایی عنوان کرد: در راستای اجرای این مصوبه وزارت نیرو موظف 
مشترکین  فرهنگ سازی،  و  آموزش  اطلاع رسانی،  ضمن  است  شده 
پرمصرف را نسبت به استفاده از وسایل کاهنده مصرف با هدف اصلاح 

رفتار و کاهش مصارف غیرضروری ترغیب کند.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس:

دانش آموختگان دانشگاهی نیازمند 
مهارت آموزی هستند

طی یک ماه در فارس صورت گرفت؛

 تخلف 76 میلیاردی عمده فروشان
 و صاحبان کالا

واحد دانشگاه آزاد اسلامی شیراز میزبان 
130 داوطلب در آزمون جامع دکتری

انعقاد تفاهم نامه همکاری مشترک فی مابین 
 اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری 

و سازمان بسیج سازندگی فارس

نماینده اول مردم شیراز و زرقان درمجلس شورای اسلامی گفت:بخش 
زدگی  شعار  و  زدگی  درسیاست  کشور  موجود  مشکلا ت  از  اعظمی 

ماست.
نماینده مردم  از روابط عمومی دفتر  نقل  به  به گزارش روزنامه طلوع 
بازدید  در  اسلامی  شورای  مجلس  در  زرقان  و  شیراز  شهرستانهای 
و  شهر  ایجاد  برای  که  می دانند  همه  داشت:  اظهار  لپویی  منطقه   از 
شهرک های جدید، ابتدا باید زیرساخت ها را آماده کرد و سپس با بهره 
مندی از تکنولوژی ها و فناوری های نوین دست به کار ساخت و ساز 

آپارتمان ها و دیگر فضاها شد.
لپویی و ضرورت  با تاکید بر تفکیک مشکلات منطقه  پاک فطرت  
دسته بندی مسائل و اولویت بندی نیازها بیان داشت: در بحث مسائل 
مثل  درجایی  است  قرار  اگر  باشیم که  نکته  این  متوجه  باید  فرهنگی 
مهمی  مسائل  به  باید  بپردازیم   مهر  مسکن  شهرک  ایجاد  به  لپویی 
و  فرهنگ ها  قومیت ها،  جمعیت،  گوناگونی  و  فرهنگی  تنوع  مثل 

مسکونی  مجتمع های  این  در  افراد ساکن  از  فرهنگ های هریک  خرده 
و تأثیرات مثبت و منفی این جمعیت مهاجر به منطقه را مورد بررسی و 

ارزیابی و پژوهش قرار دهیم.
بروز مشکلات موجود در  نظرمیرسد  به  پاک فطرت خاطرنشان  کرد: 
کشور و به طور نمونه در لپویی محصول عدم عنایت به آینده نگری و   
بی توجهی به نتایج آتی اقداماتی است که امروز انجام می دهیم. به همین 
از  پس  یکی  را  مشکلات  و  دهیم  هم  دست  به  دست  باید  همه  جهت 

دیگری رفع کرده یا کم کنیم.
گفت:وجود  درادامه  اسلامی  شورای  مجلس  یازدهم  دوره  نماینده  این 
جمعیت انبوه در منطقه لپویی هم می تواند فرصت باشد هم تهدید و وظیفه 
ماست که تهدیدات احتمالی را به فرصت ها تبدیل کنیم. برای بهره مندی 
از پتانسیل موجود جمعیت زیاد ساکن در مسکن مهر لپویی و مهاجرانی 
از شیراز و مرودشت به این منطقه باید برنامه داشت. در جمعیت ساکن به 
لپویی ممکن است افرادی باشند که امور شهر و منطقه ما را به پیش ببرند.

لزوم تسریع در ایجاد تونل مسیر لپویی به صدرا
وهدایت  آب  تأمین  شد:مساله  یادآور  مجلس  عمران  عضوکمیسیون 
پساب ها و فاضلاب این منطقه نیز مسئله ای مهم است و باید پیش بینی های 
لازم درخصوص بروزسیلاب و دفع آبهای سطحی را انجام داد تا درصورت 

بارندگی های شدید خسارت های مالی و جانی به بار نیاید.

پاک فطرت در بخش دیگری از سخنان خود به مسئله حمل ونقل عمومی 
مردم لپویی و ایاب و ذهاب مهاجرانی که کارشان جای دیگری است و 
بعضا اینجا را در حکم خوابگاه و استراحتگاه می بینند، بشود. شهرداری 
شهرهم باید به امکانات لازم مجهز شود.مثلًا به ماشین آلات آتش نشانی 
مجهز باشد تا درصورت بروز حریق یا حادثه بتواند به سرعت به اطفای 
حریق پرداخته یا بموقع واردعمل شده و خدمات دهی لازم را داشته باشد.
لپویی  شهر  گفت:مسئولان  مجلس  در  زرقان  و  شیراز  مردم  نماینده 
برای  سندی  بعنوان  موجود  مشکلات  رفع  برای  گذاشتن  وقت  ضمن 
به یک  را یک  منطقه خودشان هم که شده مشکلات  به  خدمت رسانی 
اعلام و مکتوب کنند تا فردا روزی نسل های بعدی بدانند که پدرانشان 
شهرشان  مردم  برای  هایی  دلسوزی  و  خدمات  چه  شهرشان  مدیران   و 

داشته اند. 
نماینده مردم شیراز و زرقان تأکید کرد: مکاتبات و پیگیری های لازم 
برای رفع مشکلات کلی این منطقه را با وزرای مرتبط خواهم داشت و 
بویژه درخصوص ایجاد تونل ارتباطی محور لپویی به صدرا هم اگر لازم 
عمرانی  مهم  اقدامات  که  الانبیا  خاتم  قرارگاه  از کمک   می توان  باشد 
در سطح ملی و منطقه ای داشته بهره مند شد. ایجاد این تونل به کاهش 
مشکلات عبور و مرور و تسریع رفت و آمد جمعیت حال وآینده کمک 
بزرگی می کند و ارزش و قیمت زمین و تأسیسات پیرامونی این مسیر 

را افزایش می دهد.

نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی در بازدید از شهر لپویی مطرح  کرد:

نقل و ترافیک شورای اسلامی شیراز  رئیس کمیسیون عمران، حمل و 
بودجه در حوزه های  توزیع عادلانه  بر  اهتمام شورا و شهرداری  گفت: 

مختلف شهری است
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر 
 1400 سال  بودجه  بررسی  جلسه  اولین  جریان  در  قائدی  نواب  شیراز 
مطالبان  و  خواست  مسیر  در  بودجه  هدایت  کرد:  تأکید  شهرداری، 
از  به مشکلات شهری، محلی و خواسته های مردم  شهروندان، رسیدگی 
خواهند  قرار  مدنظر  شهرداری  بودجه ریزی  در  که  است  مواردی  جمله 

گرفت.
وی کل بودجه پیشنهادی شهرداری در سال 1400 را حدود ۶0۶0 میلیارد 
تومان عنوان کرد و افزود: از این میزان بودجه پیشنهادی 39۶0 میلیارد 
نقل و  بودجه عمرانی است که برش کمیسیون عمران، حمل و  تومان 

ترافیک از لایحه بودجه پیشنهادی 2458 میلیارد تومان است.
در  بودجه  عادلانه  توزیع  بر  را  شهری  مدیریت  و  شورا  اهتمام  قائدی 
حوزه های مختلف شهری دانست و بیان داشت: در اولین جلسه کمیسیون 
و  فنی  معاونت  حوزه  عمرانی  بودجه  ترافیک،  و  نقل  و  حمل  عمران، 
قرار  بررسی  مورد  عمران  سازمان  و  معاونت  شامل  شهرداری  عمرانی 
گرفت که بر این اساس، بودجه عمرانی پیشنهادی معاونت فنی و عمرانی 
214 میلیارد تومان و سازمان عمران نیز 1۶5 میلیارد تومان که پس از 
بررسی در کمیسیون باتوجه به نیازسنجی انجام شده و پروژه های مورد 
نیاز شهر، تغییراتی در بودجه اعمال شد تا شورا و شهرداری در توزیع 

عادلانه بودجه در حوزه های مختلف شهری اهتمامی ویژه داشته باشند.
مردم  رضایت  جلب  ترافیک،  و  نقل  و  حمل  عمران،  کمیسیون  رئیس 
این  مدنظر  همواره  که  مهمی  بسیار  مقوله  و  شهر  شورای  رویکرد  را 
بودجه  بر  علاوه  جلسه  این  در  افزود:  و  کرد  عنوان  است  کمیسیون 
پروژه های مستمر شامل آسفالت، لوله گذاری...... و پروژه های شاخص 

در حال اجرا، پروژه های جدیدی نیز متناسب با نیاز شهر و مردم تعریف 
عملیات  پیمانکار،  انتخاب  و  مطالعات  فرایند  تکمیل  از  پس  که  شده 

اجرایی این پروژه ها آغاز می شود.
نواب قائدی یادآور شد: تعریض بلوار خبرنگار، تقاطع ولایت خلیج فارس، 
تقاطع جام جم، زیرگذر نیایش، روگذر گویم، بزرگراه آیت الله هاشمی 
رفسنجانی و تقاطعات مربوطه، زیرگذر سلمان فارسی و تعریض پل، پل 

عابر پیاده علی بن حمزه و .... از جمله این پروژه هاست.
به  باتوجه  افزود:  و  داد  خبر  آسفالت  نهضت  دوم  فاز  اجرای  از  قائدی 
درخواست های شهروندان و نیازسنجی از سطح شهر، اعتبار بودجه لازم 
برای آسفالت حدود 2 میلیون مترمربع از معابر خاکی و کوچه های سطح 

شهر در فاز دوم نهضت آسفالت برای سال آینده پیش بینی شده است.
بودجه  بررسی  گفت:  پایان  در  شیراز  کلانشهر  اسلامی  شورای  عضو 
عمرانی سایر معاونت ها، سازمان ها و شهرداری مناطق نیز در ادامه بررسی 

و شهروندان عزیز در جریان چگونگی آن قرار خواهند گرفت.
گفتنی است بودجه مصوب کمیسیون پس از تصویب در صحن شورا و 

تأیید فرمانداری ملاک عمل قرار می گیرد.

رئیس کمیسیون عمران، حمل و نقل و ترافیک شورای اسلامی شیراز تاکید کرد؛


